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Kedden tartotta kampányindítóját az Erdélyi Magyar Néppárt sepsiszéki szervezete. Az eseményen
jelen volt Szilágyi Zsolt, a párt elnöke is, aki beszédében kitért az utóbbi napokban nyilvánosságra
került, átláthatatlan RMDSZ-es költekezésekre is.

A sepsiszentgyörgyi Bod Péter Megyei Könyvtár Gábor Áron termében tartotta az Erdélyi Magyar
Néppárt  kampányindítóját.  Az  eseményen  Balázs  Attila,  a  Néppárt  Kovászna  megyei  elnöke
köszöntötte  a  megjelent  polgármester-  és  tanácsos-jelölteket.  A  politikus  elmondta:  átütő
kampányra van szükség, hiszen a Néppárt jelöltjei komoly RMDSZ-es ellenszélben kell végezzék
munkájukat.

Fazakas Péter megyei tanácsos és listavezető felszólalásában hangsúlyozta: a Néppárt jelöltjei azért
dolgoznak,  hogy  fényt  derítsenek  a  korrupciós  ügyletekre  és  felszámolják  azokat.  Véleménye
szerint a közpénzeket hasznosabban is el lehetne költeni, ráadásul számos munkálat hiába került
sokba – például az úthálózat felújítása – mégsem lett jó minőségű. „Az RMDSZ-es polgármesterek,
akik egyben a helyi  földosztók is,  nem segítették megfelelő mértékben az elkobzott  területek
visszaszolgáltatását.  A  gazdálkodók  és  kistermelők  háttérbe  szorultak,  óriási  nehézségekkel
küzdenek, miközben épp őket kellene támogatni” – mondta Fazakas. A listavezető problémaként
említette még az egészségügyi ellátás hiányosságait, valamint a magas víz- és csatornadíjakat is.



Kátai  Zsuzsanna  megyei  tanácsos  felszólalásában  sérelmezte,  hogy  a  számos  megoldatlan
probléma ellenére „Kánaánként” mutatják be az RMDSZ-es vezetők a megye helyzetét. A politikus
négy éve egy olyan jogvédő segélyszolgálatban kezdett el dolgozni, amely segítséget nyújtott a
kommunizmus alatt elkobzott területek tulajdonosainak, hogy visszaszolgáltatási pert indítsanak.
Kátai  szerint  nem elég tanácsokkal  ellátni  az  embereket,  hanem segítségre  van szükségük a
papírok összeállításában is, hiszen a helyi tanácsosok és az adminisztrációs folyamatok nem segítik
elő ezeknek az eljárásoknak a hatékony és gyors lefolyását.

Benedek Erika megyei tanácsos négy éve politizál a Néppárt színeiben. Véleménye szerint a megye
egyik  legnagyobb  problémája  a  fiatalok  tömeges  elvándorlása,  s  e  folyamat  megállításáért
gazdasági  biztonságra  és  munkahelyteremtésre  lenne  szükség.  Ellenpéldaként  említette  a
Schweighofer vállalatot, mely az utóbbi idők legnagyobb beruházása volt, a közösség azonban túl
nagy árat fizetett érte, hiszen a fafeldolgozó elvette a valódi megélhetés lehetőségét az emberektől.
Benedek szorgalmazta a megújuló erőforrások minél szélesebb körű kiaknázását, valamint a kis- és
középvállalkozók támogatását.

Bálint  József,  Sepsiszentgyörgy  polgármesterjelöltje  rendelkezik  az  önkormányzati  munkához



szükséges tapasztalattal, hiszen négy évig a város alpolgármestere volt. „A csapat, mely mögöttem
van egy felkészült, tettre kész válogatott. Tenni akarunk közösségünkért, és célunk egy élhetőbb
város  megteremtése”  –  mondta  Bálint,  aki  szerint  a  jelenlegi  –  a  városvezetés  részéről
tapasztalható – magyarázkodások helyett megoldásokat kell találni a felmerülő problémákra.  

Johann Taierling, a Néppárt országos alelnöke, Kézdivásárhely polgármesterjelöltje elmondta: bár
gyermekkora egy részét  Németországban töltötte,  nem volt  kérdéses számára,  hogy visszatér
szülőföldjére. A polgármesterjelölt hangsúlyozta: munkatársaival együtt a közösségért dolgoznak,
hogy  élhetőbb  jövőt  teremthessenek  az  itthon  maradottaknak,  s  hogy  meggyőzzék  az
elvándoroltakat:  érdemes  Kézdivásárhelyen  jövőt  tervezni.

Szilágyi Zsolt, a Néppárt elnöke elmondta: bár az RMDSZ a biztonság megteremtésével próbál
kampányolni,  épp  ők  azok,  akik  bizonytalanságban  tartják  a  közösséget.  „Nem  fokozza  a
biztonságérzetünket,  hogy  olyan  közéleti  személyiségek  kerültek  és  kerülhetnek  magasabb
tisztségekbe,  akiket  vagy  elvisz  az  Országos  Korrupcióellenes  Ügyészség  vagy  nem,  vagy  itt
lesznek, vagy nem” – mondta Szilágyi. A Néppárt elnöke az utóbbi napokban nyilvánosságra került
RMDSZ-es költekezések kapcsán elmondta: átláthatóságra van szükség, hogy egy szűk elit  ne
oszthassa ki egymás között a magyarságnak szánt 4-5 millió eurónyi közpénzt. Szilágyi beszéde
végén megköszönte a Néppárt tanácsos- és polgármesterjelöltjeinek, hogy vállalták a jelöltséget, s
kijelentette: ,,Rajtunk múlik, hogy egyről a kettőre tudunk-e lépni. Mindig az első téglával indul az
építkezés és a nagy feladat előtt senki ne engedje, hogy félelmei eluralkodjanak rajta.”
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